
Møte 3 - 6.11.19 

Innsjekk:  

Bedkom-leder mangler 

 

Ris/ros:  

Manglende kaffe på kontorvakt.  

Løst med massasje og smisk. Relevante styremedlemmer har fått kjeft konstruktiv tilbakemelding. 

Lite engasjement fra HS om Movember.  

Hele HS lager profiler på lagsiden. Nestleder poster challenges. 

 

Prioriterte saker:  

• Diskusjonen om Movember-challenges fortsetter fra forrige møte. Liste blir skrevet ned. 

Nestleder poster challenges. 

• V&A skal støtte Realfagsrevyen med midler fra nedleggelsen av V&A-revyen. Forslag om 

beløp fra kasserer ble godkjent av HS. 

 

Komiteer (oppdatering): 

• Leder:  

o Ruben ønsker at HS lager egne profiler til movember-laget. Gjøres asap. 

o Leder har holdt møte med butikkeier ang. design på movember-plakat til V&A.  

▪ Eier mente designet var for likt butikkens logo og truet med saksøking.  For å 

unngå videre konflikt tas plakaten ned fra nettsidene våre. Det ble vurdert å 

benytte seg av gratistime hos advokat for å undersøke saken, men dette ble 

senere ansett som unødvendig, da saken er avsluttet. 

o Leder har vært i møte med medlemmer av fjorårets fadderkomité om kartlegging av 

sikkerhetstiltak på studenterhytta i fadderperioden. Det har tidligere vært dårlig 

informasjon så det skal utarbeides et sikkerhetsblad for eventet etter jul. 

o Det ble diskutert hvordan håndtere “murring” hos medlemmer. Ofte kan klaging (og 

dermed dårlig s) stoppes om medlemmer heller spør om forklaring på vurderingen 

som ble tatt. Eksempelet brukt var at julebord krasjet med fest på samf. Forklaringen 

var at det var den dagen vi hadde lokale. HS oppfordrer medlemmene til å ta kontakt 

ang. vurderinger som er blitt gjort, dersom noe er uklart. 

 

• Nestleder: 

o Nestleder gir update på Åre 

▪ Billettene er nesten utsolgt. Det er planlagt 2 dager med organiserte 

aktiviteter. Kontakt med HC er opprettet og det blir mulighet å delta på HC-

leker på dag to. Det snakkes om mulighet for vors før turen med HC. 

o Nestleder etterspør transparente referat på nettsiden. HS er enige 

 

• Kasserer: 

o Spanskrøret har tilbakebetalt gjelden til V&A 

o Kasserer har holdt på med opplæring av økonomiansvarlige i undergrupper og 

komiteer. Økonomiansvarlige i V&A står nå sterkt. 

o V&A har ny rekord i antall kr på kontoen. Dette er ikke egenkapital, men skyldes 

V&A-revyen og Åre. Økningen gjenspeiler fremdeles aktivitet i linjeforeningen. 

o Visma Økonomioversikt støtter ikke inngående balanse. Visma har svart og sagt de 

skal se på det senere (det skjer ikke). 

 

  



• Arrkom: 

o Julebordet gikk bra, Arrkomleder er takknemlig for hjelp til servering og rydding. Det 

skal holdes evalueringsmøte. 

▪ HS foreslår å ha flere servitører, evt lage tradisjon om at HS hjelper til. 

▪ Be om hjelp før problemet oppstår, vær proaktiv ikke reaktiv. 

▪ Noen navn forsvant på innsjekk pga andre hadde betalt billetten. Sjekk 

kommentar for navn. 

o Arrkom planlegger hytte-til-hytte i Åre, skal prøve å gjennomføre bedre enn i fjor. 

Fokus på god kommunikasjon. Martine: Det blir kaos uansett fordi folk er drita. 

o Planlegging av Krabbe-fest og vinterOL skal begynne. 

 

• Bedkom: 

o 65 av 75 mulige møtte opp til instituttbesøk for biologi. 

o Alt klart for Min master 12/11/19 

o Lab-besøk til laboratoriesenteret 21/11/19. 25 plasser, ble fullt på 6 timer. 

o Pepperkakehusets historie og teknologi holdes 27/11/19. Venter til etter Min master 

med å lage event på Facebook. 

o VIVO20 og HAV20 under kontroll. Planlegger også Alumnikveld 

o Det er startet med erfaringsrapport i Bedkom. 

o Det er startet med tilbakemelding for påmeldte. Google form sendes ut i etterkant. 

Påminnelser sendes også ut i forkant av arrangementet. 

o Prikksystemet er tatt i bruk. Virker som det har ønsket effekt på oppmøte. 

 

• Nukleomedia: 

o Det har vært litt styr rundt mappesystemet på drive. Det nye systemet har 

restriksjoner på tilganger, men ingen som skal hindre drift. 

▪ Ola: Det har tidligere vært fri flyt på Drive, det går ikke lenger… 

 

• Kjelleren: 

o Skal jobbe for flere kjeller-møter for å ha mer å komme med til HS-møter. 

 

• Faddersjef:  

 

• Sekretær: 

o Julevask skal gjøres før jul. HS jobber med å finne dato. 

o Kaffeinnkjøp gjøres ila uka 

 

Undergrupper (oppdatering): 

• Bumblebeats: Spilt på julebordet, skal spille på Edgar. 

• inVitro: Har servert på julebordet og holdt brygging. Skal ha ølsmaking og trappe ned 

aktivetet mot jul 

• Revy: 

• Shanglelauget:  

• Trivselsutvalg: Har hatt Halloween-film på kontoret, vafler, spillkveld. Skal ha spillkveld, litt 

mer vafler, Lucia 

• Trollkom: Skal gå igjennom utstyr-lageret og bestemme design på kopp 

• Vokalium: Har hatt grilling, 3 timers øvinger for å bli klar til julebord, konsert på julebordet, 

planlagt sanger og datoer for julekonserten m/Lurveleven og Isokor (28/11). Skal Øving til 

julekonserten, øvingssøndager, julekonsert og juleavslutning/kos 

• V&AIL: Har holdt treninger og kamper ukentlig + champions league-fest. Skal ha to 

treninger til før jul, og oppstart på til våren igjen. 

• Skeiv&A: Har hatt kaffe-kake møte. Skal ha Paint&Sip til helga. 

 

 

  



Eventuelt: 

• Kasserer har fått forespørsel om å arrangere videregående innføring i V&A-

økonomiadministrasjon på kasserernivå.    

o Noen kan få fortrinn ved kasserervalg på årsmøte dersom det holdes eksklusivt. 

Derfor holdes det åpent og blir på nyåret der alle som vil kan delta. 

• Det diskuteres mulige løsninger for HS om Bedkomsjef gjennomfører planlagt fravær 6 uker 

på nyåret. 

 


